

明愛屯門馬登基金中學
2021-2022 年度 家長通告

敬啟者：

(星期三)其他學習經歷課堂安排

為學生提供多元的課程以促進學生全人發展，由 6/10/2021（星期三）開始，中一至中六級逢星期三第十節之其他學習經歷課，將以面授形式授課，該節的課堂時間亦將延長 15 分鐘至下午 1 時 30 分完結。其他學習經歷課乃常規課程的一部分，所有學生必須依時出席，相關時間表如下：

日期	中一至中五級：6/10/2021 – 8/6/2022 (逢星期三) 中六級：6/10/2021 – 9/3/2022 (逢星期三)
時間	下午 12:45 – 1:30
負責老師	林龍老師及黃溢華老師
備註	由 6/10/2021 開始，逢星期三： 1. 中一至中五級放學時間為下午 1 時 30 分（中五級應用學習課(英文傳意)學生除外)； 2. 中五級應用學習課(英文傳意)學生及中六級學生的午膳時間為下午 1 時 30 分至 2 時 30 分。

由於疫情變化難測，上述安排或隨着疫情變化及教育局最新公布而有所更新，請各家長隨時留意教育局的最新公布及學校網頁最新消息，亦請提醒子女留意 Microsoft Teams 系統所發放之公布。如有任何查詢，可於辦公時間致電 2461 0304 聯絡黃溢華老師或林龍老師。

此致
貴家長

聯課活動組林龍老師主理

校長 袁國明 謹啟

二零二一年十月四日



家長通告第 2022_047 號

〔 回 條 〕

敬覆者：

本人已知悉有關「(星期三)其他學習經歷課堂安排」。

此覆
明愛屯門馬登基金中學

中_____班_____號 學生：_____

家長簽署：_____

家長姓名：_____

日期：_____

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School
2021-2022 Parents Notice

4 October 2021

Dear Parents/Guardians,

Arrangements for Other Learning Experiences (OLE) Lessons on Wednesdays

In order to provide students with a broad and balanced curriculum with diverse learning experiences and to foster whole-person development, the OLE lessons on Wednesdays for S.1 – S.6 students will be extended for 15 minutes to 1:30 p.m. and conducted face-to-face at school, starting from 6/10/2021. As OLE lessons are part of the normal curriculum, all students must attend the lessons. The details are as follow:

Date	S.1 – S.5: 6/10/2021 – 8/6/2022 (every Wednesday) S. 6: 6/10/2021 – 9/3/2022 (every Wednesday)
Time	12:45 p.m. – 1:30 p.m.
Teacher(s)-in-charge	Mr. Wong Yat Wah and Mr. Lam Lung
Remarks	Starting from 6/10/2021: 1. S.1 – S.5 students will finish school at 1:30 p.m. every Wednesday (except Applied Learning (Vocational English) students). 2. The lunch break for S.5 Applied Learning (Vocational English) students and S.6 students will be from 1:30 p.m. – 2:30 p.m. every Wednesday.

Due to unforeseeable situation under the epidemic, the above arrangements will be updated in accordance with the latest epidemic situation and the latest announcements made the Education Bureau. Please keep a close eye on EDB announcements and the school website for further updates. You may also remind your child to pay attention to the announcements on Microsoft Teams as well. For enquiries, please contact the teacher-in-charge Mr. Wong Yat Wah or Mr. Lam Lung (Co-Curricular Activities Team).

Yours faithfully,

Mr. Yuen Kwok Ming
Principal

✂

Parents Notice No.: 2022_047

Reply slip

Dear Sir,

I acknowledge the notice on “Arrangements for OLE Lessons on Wednesdays”.

Name of Student : _____
 Class and Class no. : _____ ()
 Signature of Parent / Guardian : _____
 Name of Parent / Guardian : _____
 Date : _____